
ERC no rep a la ministra Sánchez per denunciar
el  trencament  del  consens  ciutadà  sobre  el
soterrament per part del govern local socialista

ERC Montcada i Reixac veu inacceptable que els membres de la
Taula pel Soterrament s’assabentin per “La Veu” que la Ministra
ve  a  Montcada  a  explicar  les  novetats  sobre  el  projecte  del
soterrament i el desdoblament de la R3.

Com denuncia el portaveu del Grup Municipal d´ERC Montcada, Jordi Sánchez Escrigas,
“comencem  bé...  Avui  la  Ministra  de  Transports,  Mobilitat  i  Agenda  Urbana,  Raquel  Sánchez,  visita
Montcada per  explicar  l’última  hora  sobre  el  soterrament  de l’R2.  Però  els  membres  de la  Taula  pel
Soterrament ens hem d’assabentar per La Veu. Només se’ns ha convidat a rebre la Ministra mitjançant un
email que vam rebre ahir a les 8 del vespre. És per això que des d'ERC hem decidit no assistir a aquest acte
de recepció”

“Aquest  projecte  és  cabdal  per  Montcada,  on  el  necessari  consens  s’ha  construït  sempre  amb
transparència  i  participació  de  totes  les  forces  polítiques  i  de  tota  la  ciutadania.  Ara,  a  la  primera
oportunitat, el nou govern socialista de l’alcalde Bartolomé Egea trenca aquesta força unitària en plena
campanya electoral”, afegeix Sánchez. 

ERC respecta, com no podria ser d’altra forma, la visita d´una ministra dintre de la lògica d´una campanya
electoral.  Però en  una pretesa  visita  institucional,  amb un tema cabdal  i  on tan important  ha estat  el
consens, és inacceptable que se'n convidi a última hora i només a fer una salutació a la ministra. I encara
pitjor, sense opció de plantejar dubtes i alternatives a un altre projecte cabdal com el desdoblament de la
R3.
Aquesta actitud diu molt poc del tarannà del nou govern municipal. I torna a quedar clar que les promeses
de transparència, diàleg i participació eren enganys electorals que no han aguantat ni tres mesos”, apunta
el portaveu d´ERC.

Des d’ERC continuarem treballant, com hem fet sempre, perquè el soterrament sigui realitat tan aviat 
com sigui possible. I ho farem sempre des del consens i la unitat que mereix un projecte de ciutat com 
aquest. Volem pensar que l´actitud d’avui del govern local ha estat una badada i desitgem que 
patrimonialitzar el soterrament des de la política municipal no es converteixi en una actitud recurrent per 
part del PSC.

Sobre el projecte de l’R3 

Segons hem pogut saber llegint “La Veu”, la visita de la ministra Sánchez també servirà per informar sobre 
el projecte de desdoblament de l’R3. 
En aquest sentit, Jordi Sánchez ha reclamat que “volem que se’ns informi i s’informi a la ciutadania. Per on 
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es farà el desdoblament? Quines opcions es plantegen? S’estan valorant alternatives al traçat actual? Què 
en pensen del desdoblament envaint el Pla de Reixac? Es vol aprofitar la tercera via de la R2 soterrada per 
fer-hi passar un sentit de la R3? Estan treballant en la proposta de desdoblament de la R3 aprofitant el 
traçat de la C17? Què en pensa del nou equip de govern d’aquesta proposta? Quines exigències han posat
sobre la taula per al desdoblament de la R3 al seu pas per Mas Rampinyo? No fem descarrilar el projecte 
de soterrament del la R2 i al mateix temps fem més greu i irreversible la divisió del barri Mas Rampinyo. 
Hem d’aprofitat com a poble aquesta oportunitat per cohesionar els nostres barris, hem d’estar atents i 
exigents. Si comencen amagant-ho, hi perdrem tots.“
Són masses dubtes i masses preguntes, com per a no comptar amb el consens i l’aportació de tots els grups
i de la ciutadania implicada. 

No comencem bé...

Montcada i Reixac, 14 de juliol de 2023.


